
Referat UAU d. 25/2  2025 

Tilstede: 

● Lis Livornese 
● Lis jensen 
● Jens Blemmer 
● Jens Thejsen 
● Thomas 
● Karen 
● Anne 
● Signe 
●   

Kage: Anne: Semlerboller. 

  

Dagsorden: Verdensmåls mål for UAU. 

Det er tre år siden vi formulerede verdensmål for UAU 

Vores mål er “Livet på land” i ªªHyldespjældet hedder det biologisk mangfoldighed. 

1. Genplantning efter helhedsplanen 
2. Vi skal blive til at kommunikere viden om det grønne i hyldespjældet 
3. Vi dræner boldbanen og skaber et biodiversitets bio bed. 

Mål for de næste 3 år: 

Det er ikke lykkedes at komme i mål med de forrige mål grundet renoveringen. Vi har dog 
arbejdet hårdt på at blive klar. Derfor kan vi genbruge meget fra den gamle målsætning 
Generelt betoner de nye mål i højere grad udearealernes bidrag til det sociale fællesskab. 

  

1. Genplantning og udvikling af vores udearealer så de bliver biodiverse, 
klima-bæredygtige, smukke og understøtter vores sociale fælleskaber. 

2. Vi skal blive bedre til at kommunikere og skabe sociale fællesskaber omkring det 
grønne i hylespjældet 

3. Vi vil skabe en smuk fremtidslund, med en beplantning der tager mulige/sandsynlige 
fremtidige forværrede klimaforhold i betragtning, som et attraktivt mødested for 
beboerne. 

  

  

Diverse ideer til kommende møder. 



Et arrangement med fokus på børn. Børn skal kunne komme alene men må gerne tage 
deres forældre med. Ideen er på den måde at få inddraget flere unge i arbejdet med vores 
udearealer. 

Der har til formål at genetablere junglestien. Undervejs kunne børnene indsamle ting fra 
naturen som kunne blive undersøgt.  Evt med lidt godt omkring et bålfad til sidst. 

  

Etablering af bålplads. Dette skal vi tage op på et af de følgende møde. 

Røret skal undersøges for hak, og der skal lægges mere flis ud på “landingspladsen” 

Vi har modtaget et ønske om at få fældet eller beskåret nogle træer på storetorv. Vores 
holdning er at de ikke skal fældes. Det er en opgave til det grønne kompagni. Vi skal lige 
kigge på det. Hvis der er kommentarer rettes de til jens, der bære opgaven videre til driften. 

  

Jens har været indkaldt til et møde med Nikolaj omkring udbudet på vores fællesarealer. 

Vi har fået til opgave at plotte vores forslåede planter ind på et kort inden 1. April 

Dette skal bruges til at lave et overslag over udgifterne. 

Jens, Jens og Lis sørger for at få det plottet ind. 

Men vi skal også lave en prioritering af beplantningen hvis det ikke bliver råd til det hele. 

Dette gør vi på næste møde det bliver d.26/3 kl 19:00. 

Lis Livornese laver kage. 

  

  

  

 


